
 

 
 
 
Aan: het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Hoorn 
Postbus 603 
1620 AR Hoorn 
 
Hoorn, 11 maart 2025 
 
Art 36 vragen: Koningsdag en apres-ski-tent 

Geacht college, 

N.a.v. verschillende gesprekken met horeca ondernemers stuur ik de onderstaande vragen 
toe. 

1. Is het waar dat ondernemers overwegen te stoppen met het organiseren van 
Koningsnacht en Koningsdag op de Roode Steen? 

2. Kunt u onderzoeken of er geld uit de reclamebelasting vrijgemaakt kan worden voor 
het behoud van Koningsnacht en Koningsdag op de Roode Steen? 

3. Klopt het dat de viering van 669 jaar Hoorn uit de reclamebelasting wordt 
gefinancierd? Welk budget is hiervoor gereserveerd en welke kosten gaat de 
gemeente zelf maken bij deze viering? 

4. Is het juist dat er verschillende regels gelden voor verschillende locaties binnen de 
binnenstad voor het vieren van Koningsnacht en Koningsdag en zo ja waar 
verschillen deze dan per locatie? 

5. Is het juist dat er een après-ski-tent tijdens de kermis komt? Tot wanneer mag deze 
alcoholische dranken verkopen? Is hierover vooraf overleg geweest met de horeca 
en wat vonden zij hiervan? 

 

Debbie Katers, Hart van Hoorn 

Kholoud Al Mobayed, Sociaal Hoorn 

 

 
 
 


